
  
  

Protokoll  2024-12-12  
Styrelsemöte Bollnäs Bridgeklubb    

  

Närvarande styrelsen:  Frånvarande:  

Kjell Carlsson KCA  

Rosémarie Palm RPA  

Tobias Edvardsson TED  

Ulf Westlin UWE 

Håkan Svensson HSV 

Ingrid Larsson ILA 

 

Zennica Hammar ZHA (suppleant) 

Sara Svanered SSV (suppleant) 

Kjell Holmgren KHO 
 

 

 

 

 

 

§ 1 Mötets öppnande  

Ordförande KCA hälsade alla deltagare välkomna och förklarade mötet öppnat.  

 

§ 2 Val av mötessekreterare (enbart om ordinarie saknas) 

RPA valdes till mötessekreterare 

§ 3 Val av justerare  

ILA valdes att justera mötesprotokollet.  

§ 4 Föregående protokoll  

Föregående styrelseprotokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

§ 5 Ekonomi  

- 

§ 6 Lokalfrågor  

En medlem har erbjudit oss att låna hens ”städmaskin” om vi vill fräscha upp bord och matta igen. 

ILA kommer att ordna så att våra golvavskärmare blir renoverade med nytt tyg, då det nuvarande 

vittrar sönder. 

 

§ 7 Verksamhetsfrågor  

- Vi beslutade att testa att införa söndagar igen men kommer även låta torsdag stå kvar. Första start 

29/12 och fram tills årsmötet. Vi beslutade också att det ska vara minst 4 par kl. 20:00 kvällen innan 

för att man inte ska behöva sitta o vänta hela söndagen. ILA ringer runt lite o raggar folk. 

 

§ 8 Kommittéer  

1. Utbildningskommittén: -   

2. Festkommittén:  
3. Tävlingskommitté: Olika sorters tävlingar diskuterades och ska kolla mer på detta på nästa möte 

 

 

 

  



 
 

 

 

§ 9 Övriga frågor  

1. Väckta av styrelsen:  

2. Väckta av medlemmar: 

    

§ 10 Nästa styrelsemöte  

Nästa styrelsemöte: ordförande får förtroende att kalla inför kommande årsmöte 

 § 11 Avslutning  

Ordförande tackade samtliga deltagare och förklarade mötet härmed avslutat.  

       

Bollnäs 2024-12-12 

 

       

  

  

Rosemarie Palm    Ingrid Larsson  

Sekreterare                                                              Justerare 

                                                                             


